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2004:42 Interpellation av Sebastian Cederschiöld (m) om 

åtgärder mot råttinvasionen i staden 
 
 
Råttorna blir fler och fler i hela staden. Detta problem har ökat de senaste åren, 
inte minst i de centrala delarna av staden. Denna sommar har man kunnat se 
råttor springa på stadens alla centrala torg. Det finns ett flertal anledningar till 
att råttorna ökar. Fler äter ute idag både på uteserveringar och i våra parker och 
detta har skapat en mer levande stad. Det har dock fört med sig en ökad risk 
för skadedjur om sophanteringen inte sköts på ett fördömligt sätt. Vi har denna 
sommar kunnat se överfulla papperskorgar överallt i staden. Det finns uppen-
barligen ett behov av fler papperskorgar, särskilt under sommarhalvåret. Det är 
dessutom viktigt att stadens invånare och besökare nyttjar dessa papperskorgar 
och blir medvetna om att ökad nedskräpning drar till sig skadedjur. Råttorna 
kan inte tillåtas att bli fler och fler varje år. Råttorna orsakar stora kostnader 
för staden och stadens näringsidkare och föräldrar drar sig för att släppa ut sina 
barn i våra parker. 
 Jag vill därför fråga ansvarigt borgarråd: 

1. Kommer borgarrådet att verka för att fler papperskorgar sätts upp i sta-
den, och att detta kombineras med information om att nedskräpning 
riskerar att öka antalet råttor i innerstaden. Exempelvis kan skyltar med 
texten ”Håll råttorna borta – släng skräpet i papperskorgen” sättas upp? 

2. Hur ser borgarrådet på en ökad användning av råttgift? 
 
Stockholm den 8 september 2004 
 

Sebastian Cederschiöld 


